
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 10/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Διερεύνηση για την δυνατότητα κατασκευής αεροδρομίου 

στην Πάτμο» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Το επόμενο βήμα θέλει να κάνει η Πάτμος μέσα από την δημιουργία δικού της 
αεροδρομίου. Το νησί δεν διαθέτει αεροδρόμιο και όσοι θέλουν να ταξιδέψουν 
αεροπορικώς από την Αθήνα ή άλλες περιοχές είναι αναγκασμένοι να μεταβαίνουν στα 
αεροδρόμια, είτε της Σάμου, είτε της Λέρου, είτε της Κω και στη συνέχεια να 
μεταβαίνουν με πλοίο στην Πάτμο, με ό,τι αυτό συνεπάγεται. Με ομόφωνη απόφασή 
του, το Δημοτικό Συμβούλιο της Πάτμου ξεκίνησε τις διαδικασίες διερεύνησης για την 
δυνατότητα κατασκευής αεροδρομίου στο νησί. Σε πρόσφατη σύσκεψη της Επιτροπής 
Τουρισμού του Δήμου υπήρξε ομοφωνία για την έναρξη αυτής της διερευνητικής 
προσπάθειας για ένα έργο με τόσο μεγάλη και ζωτική σημασία για την τοπική κοινωνία 
και οικονομία του νησιού. Σημειώνεται, πως για τον σκοπό αυτό συστάθηκε πενταμελής 
επιτροπή, που θα εξετάσει τα επόμενα βήματα της προεργασίας, προκειμένου για την 
προσέγγιση των αρμόδιων φορέων. Άξιον αναφοράς είναι ότι, πριν μερικά χρόνια, είχε 
ξεκινήσει μια πρωτοβουλία για την κατασκευή αεροδρομίου, η οποία τελικά σταμάτησε, 
λόγω έλλειψης χρημάτων. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Δεδομένου ότι έχει ξεκινήσει η διαδικασία διερεύνησης της δυνατότητας κατασκευής 
αεροδρομίου στην Πάτμο, προτίθεσθε να επισπεύσετε τις διαδικασίες και να 
συναινέσετε στο ενδεχόμενο κατασκευής του, ώστε, λίαν συντόμως, να μπει σε τροχιά 
υλοποίησης το ως άνω έργο, το οποίο κρίνεται ζωτικής σημασίας για την κοινωνία και 
την οικονομία της νήσου; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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